
Protokoll 2022 Årsstämma Vallerstad Vind  e.f. 

 

Datum                                                                                               Plats 

2022-05-12                                                                   Vallerstad Gård  

 

 

 

1.Stämman öppnas 

  Hans Svensson hälsar välkommen och öppnar stämman. 

 

 

2. Val av ordförande och sekreterare för stämman samt två protokolljusterare 

  Stämman väljer Gunnar Crona till ordförande, Andreas Berger till protokollförare. 

Till protokolljusterare valdes Irene Kastanius och Mats Davidsson.  

 

 

3. Fastställande av röstlängd 

  34 medlemmar deltar i stämman. 

 

4.Fråga om kallelsen till stämman skett i behörig ordning 

  Stämman finner att kallelsen skett i behörig ordning via e-post och hemsidan och 

godkänner den. 

 

5. Information om verksamheten 

  Hans Svensson informerar om verksamheten i Vallerstad och Askome. 

För att undgå höga anslutningsavgifter sänkte VVAB verkens effekt till 1,5 MW vid årets 

början, med mindre produktion som följd. Eftersom elpriserna började stiga efter semestern 

ställdes verken om igen och gick med full effekt från oktober. Produktionsförlusten vid 

maskinhaveriet i november täcktes till största del av stilleståndsförsäkringen, men 

åskskadorna på vingarna som ska åtgärdas under 2022 täcks ej av försäkringen. 

 



Under höstens möte presenterade Vestas att dom jobbar på ett erbjudande att förlänga 

livstiden av verken med upp till 20 år genom omfattande renovering. Året blev ett nytt 

förlustår, lågt pris på el och stor medlemsnytta prioriterades men därmed minskar det 

bokförda egna kapitalet. 

 

 

6. Framläggande av årsredovisningen 

Thomas Josefsson redogör för årsredovisningen 2021 och balansrapporten som även 

bifogades i kallelsen till stämman. 

Under årets början var föreningen drabbad av ett lågt elpris och årets produktion är den 

lägsta på 4 år. Askome bidrog med 375 000 kr till räkenskapen och Vallerstads netto blev 

689 000 kr, en halvering mot året innan. Den ökande differensen under året mellan såld el 

och återköpt el till medlemmarna har varit kostsamt för föreningen och förklarar den 

uppkomna förlusten. 

Årets resultat efter avskrivningar och före skatt blev –2 077 000 kr. 

 

7. Framläggande av revisionsberättelsen 

   Ola Fälths revisionsberättelse läses upp och stämman fastställde revisionsberättelsen. 

 

 

8. Fastställande av resultat- och balansräkningarna 

  Stämman fastställer resultat- och balansräkningarna för 2021. 

 

 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

  Stämman ger styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 

 

 

 

 

10. Disposition av föreningens vinst eller förlust 

  Stämman beslutar att balansera förlusten i ny räkning i enlighet med styrelsens förslag. 



 

 

11. Av styrelsen till stämman hänskjutna ärenden 

  Inga ärenden föreligger. 

 

12. I stadgeenlig ordning väckta motioner 

  Inga ärenden föreligger. 

 

13. Bestämmande av arvoden till styrelse och revisorer 

  Stämman beslutar om oförändrade arvoden för 2022, 1,5 basbelopp inkl. Sociala avgifter i 

styrelsearvode och 999 kr till lekmannarevisor. 

 

14. Fastställande av antal ledamöter i styrelsen 

  Stämman beslutar enligt valberedningens förslag att styrelsen ska består av 5 ledamöter 

och 2 suppleanter. 

 

15. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen 

  Valberedningens förslag godkänns av stämman: 

Kvarstår 1 år: Hans Svensson, Emma Söderhjelm och Andreas Berger 

Omval på 2 år: Stefan Johansson och Thomas Josefsson 

Styrelsesuppleanter på 1 år: Lars Ljungkvist och Tobias Munkholm 

 

16. Val av revisor och suppleanter 

  Stämman godkänner valberedningens förslag till val av revisorer på 1 år: 

Omval av Ola Fälth som revisor och omval av Sven-Åke Andersson och av Magnus Ahlström 

till revisorssuppleant. 

 

 

17. Val av valberedning 

  Stämman väljer Börje Göransson (sammankallande), Åsa Karlsson och Henric Jonsson till 

valberedning. 



 

 

18 .Övriga Frågor 

  Inga övriga frågor lyftes. 

Valberedningens Börje Göransson tackar styrelsen för ett gott arbete under året. 

 

19. Stämman avslutas 

  Ordförande för stämman Gunnar Crona förklarar stämman avslutad. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 
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